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Vyhlídka z Rašovických skal Kateřiny Peksové z Klášterce nad Ohří zvítězila 
v konkurenci více než tří stovek snímků, které se sešly ve fotografické soutěži 
Poohří vaším objektivem. Slavnostní vyhlášení vítězů v neděli 10. listopadu v Lounech 
uzavřelo turistickou sezónu 2019 v Dolním Poohří. Soutěž, kterou vyhlásila Destinační 
agentura Dolní Poohří již popáté, letos zaznamenala nový rekord. „Sešlo se 337 fotografií, 
to je o téměř sto padesát více než vloni. Jsme z takového zájmu nadšeni, ačkoliv vybírat 
ten nejlepší snímek je rok od roku těžší," říká ředitel destinační agentury Lukáš Pichlík. 
Celkem se přihlásilo 59 fotografu. „Letos se nám podařilo konečně nalákat i větší množství 
dětí. Soutěžní snímky jich poslalo třináct," dodává ředitel. Fotografie používá Destinační 
agentura Dolní Poohří při propagaci regionu. Ještě letos se objeví na stolním kalendáři 
a kapesních kalendářích na rok 2020. Město Klášterec nad Ohří děkuje Kateřině Peksové 
za účast v soutěži a skvělou reprezentaci města.
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Vážení Klášterečtí,
podzimní dny 
se krátí a čeká 
nás období 
adventní.

ш~2'£ " období, kdy 
se můžeme 
trochu zasta-

vit a bilancovat uplynulý rok. 
V tomto roce se podařilo dokon
čit dva sportovní areály, na kte
rých jsme několik let pracovali. 
Nyní jsou již v provozu a těší se 
zasloužené pozornosti Vás, 
Kláštereckých, ať se jedná 
o park pod Královéhradeckou 
ulicí či sportovní stadion. Obě 
místa tak zcela změnila svůj 
obraz. Na stadionu pokračuje
me další etapou, projektujeme 
zázemí pro sportovce. Na park 
zase již v příštím roce naváže 
cyklostezka podél Klášterecké- 
ho potoka.
Faktem je, že ne vždy se vše 
daří, což se ale statisticky vzato 
při množství investičních akcí 
v našem městě dá očekávat. 
Mám tím na mysli útrapy oby
vatel Sadové ulice. Podle plánu 
již měla být stavba dokončena, 
podobně jako v Souběžné ulici. 
Bohužel nekvalitní práce pro
vedené loni je nutno opravit, 
což netěší nikoho z nás. Tím 
méně investora oprav v loň
ském roce, kdy zde vodárenská 
společnost ukládala nové sítě. 
Nemůžeme si dovolit položit 
nové povrchy do nekvalitně 
provedeného podloží a práce se 
tak zdržují.
Blíží se termín uzavření našeho 
kulturního domu. Jsem velmi
rád, že zde v jeho posledních 
dnech a týdnech užívání probí
haly velmi povedené akce. Za 
všechny určitě jmenuji Klášte
recké divadelní žně, tentokrát 
Demoliční, či vzpomínkovou 
RETRO akci к výročí 17. listo
padu. Obě se moc povedly díky 
nasazení a práci všech, kteří se 
na jejich uspořádání podíleli. 
Advent zahájíme v neděli 
1. prosince. Věřím, že se stejně 
jako loni setkáme v parku při 
rozsvícení našeho krásně 
vzrostlého vánočního stromu, 
který nám mnoho mimoklášte- 
reckých závidí. Akcí na adventní 
předvánoční čas je naplánová
no mnoho, tak si toto období 
pokud možno užijte bez před
vánočního shonu.

Štefan Drozd, 
starosta města Ш


